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参考译文  特朗普：限制人员流动不会影响贸易	  
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Italy has registered the highest number of deaths from the coronavirus in a single day of any country since the outbreak began in China in December. Another 475 people have died, bringing the total in Italy to nearly 3,000. In Germany, Chancellor Angela Merkel has given an unprecedented televised address. She described the disease as the country's greatest challenge since the World War II. Britain is to shut all schools from the end of the week. The United States and Canada have agreed to close their border to non-essential traffic as governments around the world impose restrictions on movement in response to the pandemic. Donald Trump says the move will not affect trade. 

去年12月中国爆发冠状病毒疫情以来，目前意大利是单日死亡人数最多的国家。现新增475人死亡，使意大利的总死亡人数接近3000人。德国总理默克尔发表了前所未有的电视讲话。她称这种疾病是自二战以来德国面临的最大挑战。英国将于本周末关闭所有学校。美国和加拿大同意关闭边境，禁止非必要交通。目前世界各国政府为了应对新冠肺炎行，对人员流动施加限制。唐纳德·特朗普表示，此举不会影响贸易。

There have been further dramatic falls in stock markets in New York. The Dow Jones closed down more than 6%, close to the level when Mr Trump took office.

纽约股市进一步大幅下跌。道琼斯指数收盘下跌超过6%，接近特朗普上任时的水平。

Sub-Saharan Africa has recorded its first deaths from the virus. The World Health Organisation says four people have died. It's urged governments across the continent to prepare for the worst.

撒哈拉以南的非洲首批患者死于新冠肺炎。世界卫生组织称已有4人死亡。并敦促非洲各国政府做好最坏的打算。

Aid agencies in Bangladesh are preparing for a possible outbreak of the coronavirus in refugee camps which are home to hundreds of thousands of Rohingyas. A UNHCR reprehensive told the BBC they were preparing temporary isolation areas.

孟加拉国的救援机构正在难民营为可能爆发的冠状病毒做准备，那里集合了数十万罗兴亚人。联合国难民事务高级专员告诉BBC，他们正在准备临时隔离区。

In other news, human rights campaigners have criticised the army in Mali and the UN for failing to prevent a massacre in a village which left at least 35 people dead. Last month's attack by a Dogon ethnic militia took place after Mali's military had withdrawn from the area.

其他新闻，人权活动家批评马里军队和联合国未能阻止村庄大屠杀，这场大屠杀造成至少35人死亡。上个月，在马里军队撤出该地区后，多贡族民兵发动了袭击。


Researchers believe a newly discovered fossil of a bird could be the earliest known ancestor of every chicken on the planet. The fossilised skull dates back 66 million years.

研究人员认为，最新发现的鸟类化石可能是地球上已知最早的所有鸡的祖先。这块头骨化石可追溯到6600万年前。
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In other news, human rights campaigners have criticised the army in Mali and the UN for failing to prevent a massacre in a village which left at least 35 people dead. Last month's attack by a Dogon ethnic militia took place after Mali's military had withdrawn from the area.
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